
GREIPSTAD FOTBALL 

- EN KLUBB Å VÆRE STOLT AV  

 

 

 
 

Møteinnkalling     

Emne Styremøte   

Dato: 15 august 2023 Tid: 19:00  

Til Styrets medlemmer  Fra:  Styrets leder  

Kopi    

Sted Idrettshuset, Hortemo    

Referat:     

Til stede: Renathe, Marielle, Michael, Roger, Astrid, Tommen 

Ikke til stede: Torfinn Finsådal, Aina, Sondre 

Referent: Astrid E. Robstad 

 
Fast post:  
 

Sak Ansvar 

Godkjenning av referat Styrets leder 

  

Dugnad Styrets leder 

Kiosk/vask av klubbhus: oppstart uke 34 – Marielle sender en 
påminnelse til foreldrekontaktene. – Lag rutinebeskrivelse i kiosk 
(Michael). – Renate tar opp utfordringene med å ikke ha bankteminal i 
kiosken.  
Ønsker noen form for ventilasjon i kiosken.  
 

 

Status sportslig - Sportslig leder 

 Kiwi cup: januar – Tommen. Sørlandshallen er booket. Kun 5er bane. 
Keepertrener John McLeoud ønsker å kjøre et opplegg i høstferien 
<2011 – John lager handleliste, Renate fikser. Tommen ordner info ut til 
trenere. 

 

 
 
Agenda:  
 

Saksnummer Sak Ansvar 

 Treningstider  

Referat:  Legges ut på nettsiden 

   

Referat: Juni 23: 40 stk 1 klassinger ble invitert på fotballbanen i forbindelse med 

barneidretten. Kjempesuksess     Vi håper på godt oppmøte 28 august. 

 Søknad om støtte ulike lag  

Referat:  

 Årshjul:  



GREIPSTAD FOTBALL 

- EN KLUBB Å VÆRE STOLT AV  

 

 

Referat: - 1 klassinger:oppstart mandag 28 august- 17:00-18:00. Se om det er 
mulighet for egne gutte og jentelag. – foreldremøte torsdag 31. 
Invitasjon sendes ut ved skolestart.- Marielle leder treningen, 
Renate, Michael og Astrid bistår med hjelpen som trengs. 

- Sosial samling lørdag 9 september (pølsefest utgår).Kake, snorklipp 
av ordfører Jan Oddvar Skisland 

   

Referat: Torfinn: fakturere skilter rundt banen. 
Vi bytter epost adresse. Renate fikser 
 

 Eventuelt  

Referat: Marielle sender over de som ikke er ok på min idrett så vi får lagt inn de 
siste. Fakturering av treningskontigent med Roger, Marielle og Renate 22.8. 
Tommen: ordner nye banekart (Logootivet/kretsen) 
Problemer med nettsiden-Roger og Renate sjekker. 
Hærværk på utstyrsporten i sommer. Det er nå fikset av portsør. 
 

   

 Neste styremøte : 12 september 

 


